

01 01 171951Z APR 087 RR UUUU

NDHQ ASST CMP OTTAWA//DHRIM//
AIG 1704

UNCLAS
SIC WAH

SUBJ: RETIREMENT MAJ JULIA ATHERLEY-BLIGHT, OMM, MSM, CD -
CONSTRUCTION ENGINEER/RETRAITE DE MAJ JULIA ATHERLEY-BLIGHT, OMM, MSM,
CD, GENIE CONSTRUCTION BILINGUAL MESSAGE BILINGUE

1. MAJ JULIA ATHERLEY-BLIGHT, CONST ENGR, will be retiring from the Canadian Forces after more than 23 years of distinguished service. Her final day-in-uniform will be 30 MAY 2008.
2. A Departure with Dignity tribute MAJ JULIA ATHERLEY-BLIGHT, OMM, MSM, CD, which will officially recognize and celebrate her many outstanding career accomplishments, is scheduled to be held in the Main Lounge of the RMC Senior Staff Mess (SSM) at 1300 hours on FRIDAY 30 MAY 2008.
3. PERSONNEL WISHING TO MAKE SPECIAL PRESENTATIONS, SPEECHES OR PROVIDE INDIVIDUAL ANECDOTES ARE INVITED TO CONTACT / FORWARD THEM TO MAJ A. VON WIEDNER, COLLEGE LOGISTICS OFFICER, (613) 541-6000, EXT. 3824, E-MAIL : VONWIEDNER.A AT FORCES.GC.CA, OR FAX TO (613) 541-6749.

END OF ENGLISH TEXT/TEXTE FRANCAIS SUIT

1. JULIA ATHERLEY-BLIGHT, GENIE CONSTRUCTION, prendra sa retraite des Forces Armées Canadiennes après plus de 23 années de service remarquable. sa dernière journée en uniforme sera le 30 MAI 2008.
2. Un témoignage "Départ avec Dignité" pour le MAJ JULIA ATHERLEY-BLIGHT, lequel reconnaîtra officiellement ses nombreux accomplissements et célébrera son illustre carrière, est prévu pour VENDREDI le 30 MAI 2008 à 1300 heures dans le Foyer du Mess des Officiers et Cadres (MOC).
3. Les membres du personnel désirant prendre la parole pour une présentation spéciale ou raconter une anecdote PERSONNELLE SONT PRIÉS DE CONTACTER ET D'ENVOYER LEUR MESSAGE AU MAJ A. VON WIEDNER, OFFICIER LOGISTIQUE DU COLLEGE, PAR TÉLÉPHONE (613) 541-6000, EXT. 3824, courriel: VONWIEDNER.A AT FORCES.GC.CA, OU FAX (613) 541-6749.